
Europaudvalget

Til: Fødevareministeren

Dato: 13. november 2014

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

EUU alm. del

Samrådsspørgsmål C
Ministeren bedes uddybende forklare sin udtalelse i P1 Morgen mandag den
6. oktober 2014, hvor ministeren udtalte, at man i langt størstedelen af tilfæl-
dene ikke kan sige, at Danmark overimplementerer EU-lovgivning. Herunder
bedes ministeren detaljeret forklare, hvad han baserer sin påstand på.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Eva Kjer Hansen (V).

På udvalgets vegne

Eva Kjer Hansen
formand
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